
 Dz-08.0021.31.2017 

 
PROTOKÓŁ 

z XXXI sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 22 marca 2017 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 
 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII                                

oraz przedstawiciela Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 62, na podstawie listy obecności 

(w załączeniu) stwierdził quorum i otworzył XXXI sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki                           

w dniu 22 marca 2017 r.   

 

   

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Grupę Radnych w sprawie nadania 

nazwy dla ulicy wewnętrznej - prywatnej – druk nr 334.    

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

zmiany zakresu informacji na graficznych znakach informacyjnych – druk nr 335. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie zbycia działki nr 92/1 oraz części działek nr 91/4 oraz nr 90 

położonych w obrębie 11 jednostce ewidencyjnej Podgórze przy ul. Wygranej – druk                 

nr 336. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie sprzedaży części działki nr 465/2 położonej w Krakowie, obręb 

6 jednostka ewidencyjna Podgórze – druk nr 337. 

8. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu – ul. Lubostroń-Szwai - druk                      

nr 338.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 8, a dotychczasowy punkt 8 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany jako ostatni.   
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P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu – ul. Lipińskiego - druk nr 339.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 9.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/255/2016 z dnia 13 lipca 2016 r. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2017                 

- druk nr 340.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 10.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 341.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 11.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018 oraz do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego - druk nr 342.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 12.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wstępnego projektu zmian w Statutach Dzielnic - druk nr 343.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 13.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2017 – 2018 - druk                     

nr 344.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 
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P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 14.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2013 – 2017 - druk                         

nr 345.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 15.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 346.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 16, a Oświadczenia i komunikaty jako punkt 17.   

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

będzie stanowił porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z XXX sesji 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokół z XXX sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki zostały przyjęty. 

 

Ad. 3. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie przybył na sesję żaden z radnych Miasta Krakowa, w związku  

z tym przechodzimy do rozpatrzenia pkt. 4 porządku obrad. 

  

Ad. 4. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Grupę Radnych                      

w sprawie nadania nazwy dla ulicy wewnętrznej - prywatnej – druk nr 334. 

P. H. Krawczak odczytała projekt uchwały wniesiony przez Grupę Radnych w sprawie nadania 

nazwy dla ulicy wewnętrznej - prywatnej – druk nr 334. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. Ł. Balon, p. P. Szewczyk, p. A. Puszkarz, p. K. Gacek. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXI/330/2017. 
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Ad. 5. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie zmiany zakresu informacji na graficznych znakach informacyjnych                  

– druk nr 335. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

zmiany zakresu informacji na graficznych znakach informacyjnych – druk nr 335. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie zmiany zakresu informacji na graficznych znakach 

informacyjnych – druk nr 335. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXI/331/2017. 

 

Ad. 6. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                   

i Planowania Przestrzennego w sprawie zbycia działki nr 92/1 oraz części działek nr 91/4                      

oraz nr 90 położonych w obrębie 11 jednostce ewidencyjnej Podgórze przy ul. Wygranej – druk                 

nr 336. 

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie zbycia działki nr 92/1 oraz części działek nr 91/4 oraz nr 90 

położonych w obrębie 11 jednostce ewidencyjnej Podgórze przy ul. Wygranej – druk nr 336. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie zbycia działki nr 92/1 oraz części 

działek nr 91/4 oraz nr 90 położonych w obrębie 11 jednostce ewidencyjnej Podgórze                          

przy ul. Wygranej – druk nr 336. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXI/332/2017. 

 

Ad. 7. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                   

i Planowania Przestrzennego w sprawie sprzedaży części działki nr 465/2 położonej w Krakowie, 

obręb 6 jednostka ewidencyjna Podgórze – druk nr 337. 

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie sprzedaży części działki nr 465/2 położonej w Krakowie, obręb 6 

jednostka ewidencyjna Podgórze – druk nr 337. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie sprzedaży części działki nr 465/2 

położonej w Krakowie, obręb 6 jednostka ewidencyjna Podgórze – druk nr 337. 
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P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXI/333/2017. 

 

Ad. 8. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu                                           

– ul. Lubostroń-Szwai - druk nr 338. 

P. P. Turcza odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu – ul. Lubostroń-Szwai - druk nr 338. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego 

zarządu – ul. Lubostroń-Szwai - druk nr 338. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Turcza, p. A. Puszkarz, p. K. Gacek. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXI/334/2017. 

 

Ad. 9 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu                                    

– ul. Lipińskiego - druk nr 339. 

P. P. Turcza odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu – ul. Lipińskiego - druk nr 339. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego 

zarządu – ul. Lipińskiego - druk nr 339. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXI/335/2017. 

 

Ad. 10. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Budżetową 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/255/2016 z dnia 13 lipca 2016 r. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2017                 

- druk nr 340. 

P. Ł. Balon odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Budżetową w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXIII/255/2016 z dnia 13 lipca 2016 r. w sprawie rozdysponowania środków 
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wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 340. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Budżetowej w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/255/2016 z dnia 13 lipca 2016 r.                     

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 

2017 - druk nr 340. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXI/336/2017. 

 

 

Ad. 11. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji                

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2017 - druk nr 341. 

P. H. Krawczak odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie 

korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 

2017 - druk nr 341. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych                                

do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 341. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXI/337/2017. 

 

Ad. 12. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji                

w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018 oraz do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego - druk                   

nr 342. 

P. H. Krawczak odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie 

wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018 oraz do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego - druk nr 342. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Edukacji w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018                            

oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego - druk nr 342. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wziął: p. P. Kowalski – przedstawiciel Rady Rodziców Szkoły Podstawowej 

Nr 62. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXI/338/2017. 

 

Ad. 13. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie wstępnego projektu zmian w Statutach Dzielnic - druk nr 343 . 

P. K. Gacek odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                            

w sprawie wstępnego projektu zmian w Statutach Dzielnic - druk nr 343. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXI/339/2017. 

 

Ad. 14. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2017 – 2018 - druk                     

nr 344  . 

P. K. Gacek odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                            

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                        

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2017 – 2018 - druk nr 344. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXI/340/2017. 

 

Ad. 15. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2013 – 2017 - druk                         

nr 345 . 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                            

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                        

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2013 – 2017 - druk nr 345. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



8 

 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXI/341/2017. 

 

Ad. 16. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 346. 

P. U. Twardzik odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                            

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2017 - druk nr 346. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXI/342/2017. 

 

Ad. 17. 

 

P. A. Puszkarz zwołał XXXII sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki na dzień 26 kwietnia 2017 r.                   

o godzinie 18:00. 

P. A. Puszkarz poinformował, że w dniu 5 kwietnia 2017 r. o godzinie 13:00 odbędzie się odbiór 

bieżącego utrzymania ogródków jordanowskich. Miejsce spotkania: ogródek jordanowski                     

przy ul. Pietrusińskiego. Zgłoszenia udziału do 29 marca 2017 r. do godziny 16:00. 

P. A. Puszkarz poinformował, że spotkanie dotyczące organizacji ruchu w strefie płatnego 

parkowania odbędzie się w dniu 30 marca 2017 r. o godzinie 15:00 w Zarządzie Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu, ul. Centralna 53, sala nr 26. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Turcza, p. P. Bystrowski, p. B. Augustyniak. 

P. B. Augustyniak poinformowała, że wpłynęło pismo z Miejskiego Ośrodka Wspierania 

Inicjatyw Społecznych dotyczące inicjatywy lokalnej. Uwagi można nadsyłać do dnia 29 marca 

2017 r. 

W dyskusji udział wziął p. W. Wyrwa. 

P. B. Augustyniak poprosiła o przekazywanie na bieżąco protokołów z wizji lokalowych. 

W dyskusji udział wzięli: p. A. Puszkarz, p. U. Twardzik. 

P. U. Twardzik poinformowała, że w dniu 6 kwietnia 2017 r. o godzinie 18;00 w Centrum 

Kultury Ruczaj odbędzie się kolejne spotkanie konsultacyjne dotyczące parku linearnego                      

oraz zaprosiła na koncert w Teatrze Praska 52 z okazji otwarcia Centrum Aktywności Seniora              

na Ruczaju. 

W dyskusji udział wziął p. A. Puszkarz. 

P. K. Laskowski podziękował radnym za pomoc. 

P. M. Dziarmagowski poinformował o kosztach wykonania projektu ogródka przy przedszkolu. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Augustyniak, p. K. Gacek, p. U. Twardzik. 

P. Ł. Balon poinformował, że posiedzenie Komisji Budżetowej odbędzie się w dniu 18 kwietnia 

2017 r. o godzinie 18:00. Ponadto poruszył sprawę realizacji zadań w poszczególnych okręgach 

wyborczych. 

W dyskusji udział wziął p. W. Wyrwa. 
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P. H. Krawczak poinformowała, że posiedzenie Komisji Edukacji odbędzie się                                       

w dniu 19 kwietnia 2017 r. o godzinie 16:30. 

P. W. Wyrwa poruszył sprawę realizacji zadań w okręgach wyborczych. 

W dyskusji udział wziął p. Ł. Balon. 

P. M. Sobieraj poinformował, że posiedzenie Komisji Praworządności odbędzie się                        

w dniu 21 kwietnia 2017 r. o godzinie 17:00 na terenie Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej Nr 2 

Państwowej Straży Pożarnej. 

P. Ł. Balon poinformował, że posiedzenie Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego 

„Bezpieczny Kraków” odbędzie się w dniu 21 kwietnia 2017 r. o godzinie 17:00 na terenie 

Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej Nr 2 Państwowej Straży Pożarnej.  

P. M. Dziarmagowski poinformował, że posiedzenie Komisji Strategii i Planowania 

Przestrzennego odbędzie się w dniu 5 kwietnia 2017 r. o godzinie 17:00. 

P. P. Rusocki poruszył sprawę granic okręgów wyborczych. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Augustyniak, p. K. Gacek, p. P. Turcza, p. K. Laskowski,                    

p. A. Puszkarz. 

P. W. Wyrwa poinformował, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbędzie się w dniu 5 kwietnia 

2017 r. o godzinie 18:00. Ponadto ponownie poruszył sprawę realizacji zadań w okręgach 

wyborczych. 

W dyskusji udział wzięli: p. K. Gacek, p. Ł. Balon. 

P. U. Twardzik zapytała o termin objazdów ulic.  

W dyskusji udział wzięli: p. K. Gacek, p. A. Puszkarz, p. P. Rusocki. 

  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady XXXI sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 19:10). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  


